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Liturgiczne wspomnienie św. Franciszka Salezego, biskupa i doktora Kościoła jest dniem
patronalnym i świętem wszystkich katolickich dziennikarzy. Dlatego pozwólcie z tej okazji
wyrazić słowa wdzięczności za wszystkie dobre słowa, pozdrowienia i życzenia skierowane
również pod naszym adresem. 
   Jako redaktor naczelny naszej diecezjalnej gazety w patronalne święto po raz kolejny sobie
uświadamiam, że dziś na mediach w ogromnej mierze spoczywa odpowiedzialność za misję
ewangelizacyjną. Chcemy to zadanie spełniać jak najlepiej i najdoskonalej, staramy się w naszą
codzienną pracę wkładać czas i serce. †    Za pośrednictwem katolickich mediów diecezji na
wzór naszego patrona, który w sposób bardzo nowatorski, jak na swoje czasy, wykorzystywał
narzędzia medialne do głoszenia Dobrej Nowiny, podejmujemy wciąż wiele prób dotarcia do
Waszych domów i serc. Chcemy dalej nieść dobro. Chcemy się nim dzielić z Wami. 
    Święty Paweł VI kiedyś mawiał, że gazety katolickie nie mają dawać wiadomości, które
jedynie robią wrażenie i napędzają klientów, ale mają nieść dobro, tym którzy je czytają, muszą
wychowywać do myślenia i wydawania sądów. 
    A więc nieśmy dalej dobro w świat i zmieniajmy oblicze ziemi – naszej grodzieńskiej ziemi!
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